
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 12 kwietnia 2013 r. 
 
OA.0002.4.2013.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXII/2013 
 

z obrad XXXII sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 
się 27 marca 2013 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XXXII sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 11 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pękalski o godz. 1112 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w sesji uczestniczy 10 radnych, co wobec składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Zastępca Wójta Gminy Ewa Bembenek złożyła wniosek o zmianę 
porządku obrad poprzez dodanie do punktu 3 obrad jako pierwszy punkt 
projekt Uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia do realizacji zadania 
publicznego Powiatu Przemyskiego w zakresie „Przebudowa chodników 
w miejscowości Babice i Krzywcza” jako drugi projekt zmieniający uchwałę 
własną Nr 222/XXXI/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Babice na lata 2008 – 2015” oraz jako trzeci projekt zmieniający 
uchwałę własną Nr 225/XXXI/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 
Miejscowości Krzywcza na lata 2008 – 2015”. Uchwały te są niezbędne do 
przygotowania wniosku do Lokalnej Grupy Rybackiej „Starzawa” na remont 
chodników w Babicach i Krzywczy. 
 Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie tego 
wniosku. 
 Rada Gminy postanowiła wprowadzić do porządku obrad proponowany 
projekt uchwały jednogłośnie 10 głosami „za”. 
 Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie 10 głosami „za”. 
 
Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1) przyjęcia do realizacji zadania publicznego Powiatu Przemyskiego w zakresie 

„Przebudowa chodników w miejscowości Babice i Krzywcza”; 
2) zmieniająca uchwałę własną Nr 222/XXXI/2009 w sprawie zatwierdzenia 

„Planu Odnowy Miejscowości Babice na lata 2008 – 2015”; 
3) zmieniająca uchwałę własną Nr 225/XXXI/2009 w sprawie zatwierdzenia 

„Planu Odnowy Miejscowości Krzywcza na lata 2008 – 2015” 
4) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2013 rok; 
5) zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Krzywcza 
6) zaciągnięcia w 2013 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 

pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Gminie 
Krzywcza” przekraczających wielkość określoną w budżecie gminy 
na 2013 rok; 

7) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy 
Krzywcza; 

8) dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy 
Krzywcza; 

9) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 1043 i nr 1045 
położonych w Skopowie) stanowiących własność gminy Krzywcza; 

10) dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości rolnej (działki nr 543 
o pow. 1,50 ha) położonej w Krzywczy stanowiącej własność Gminy 
Krzywcza; 

11) przekazanie do sprzedaży nieruchomości (położonych w Bachowie) 
stanowiących własność gminy Krzywcza. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski i informacje. 
7. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 2. 
 Protokół Nr XXXI/2013 z obrad poprzedniej sesji został wyłożony 
do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać 
do końca sesji. Jeśli takich nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tego 
protokołu. 
 
 
Ad 3. 
 Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Senatorowi Rzeczypospolitej 
Polskiej Andrzejowi Matusiewiczowi, który przedstawił informację na temat 
swojej senatorskiej działalności. 
 
 W trakcie wystąpienia Senatora RP o godz. 1222 przyszedł 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Krzywiński. Od tej chwili 
obecnych było 11 radnych. 
 
 O godz. 1245 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach, 
która trwała do godz. 1255. 
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 Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały Rady Gminy Krzywcza 
w sprawie przyjęcia do realizacji zadania publicznego Powiatu Przemyskiego 
w zakresie „Przebudowa chodników w miejscowości Babice i Krzywcza”. 
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przestawiła Zastępca Wójta Ewa 
Bembenek. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 11 głosami „za” (Uchwała Nr 195/XXXII/2013). 
 
 Następnie Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt 
uchwały Rady Gminy Krzywcza zmieniający uchwałę własną 
Nr 222/XXXI/2009 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości 
Babice na lata 2008 – 2015” wraz z uzasadnieniem do tego projektu uchwały. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 11 głosami „za” (Uchwała Nr 196/XXXII/2013). 
 
 Sekretarz Gminy przedstawił kolejny projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza zmieniający uchwałę własną Nr 225/XXXI/2009 w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Krzywcza na lata 2008 – 2015” 
wraz z uzasadnieniem do tego projektu uchwały. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 11 głosami „za” (Uchwała Nr 197/XXXII/2013). 
 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2013 rok wraz z uzasadnieniem do tego projektu uchwały. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
8 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr 198/XXXII/2013). 
 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła kolejny projekt uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
Gminy Krzywcza wraz z uzasadnieniem do tego projektu uchwały. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
8 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr 199/XXXII/2013). 
 
 Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały Rady Gminy Krzywcza 
w sprawie zaciągnięcia w 2013 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w gminie 
Krzywcza” przekraczających wielkość określoną w budżecie gminy 
na 2013 rok. Uzasadnienie do tego projektu uchwały przestawiła Skarbnik 
Gminy Beata Wielgosz. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
8 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała 
Nr 200/XXXII/2013). 
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 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza 
Robert Kaszycki przedstawił projekt uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
zatwierdzenia taryf dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy 
Krzywcza. Uzasadnienie do tego projektu uchwały przestawiła Zastępca Wójta 
Ewa Bembenek. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
9 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” (Uchwała 
Nr 201/XXXII/2013). 
 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy Krzywcza 
Robert Kaszycki przedstawił kolejny projekt uchwały Rady Gminy Krzywcza 
w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie 
gminy Krzywcza wraz z uzasadnieniem do tego projektu uchwały. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 11 głosami „za” (Uchwała Nr 202/XXXII/2013). 
 
 Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały Rady Gminy Krzywcza 
w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 1043 i nr 1045 
położonych w Skopowie) stanowiących własność gminy Krzywcza. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 11 głosami „za” (Uchwała Nr 203/XXXII/2013). 
 
 Sekretarz Gminy przedstawił także projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
rolnej (działki nr 543 o pow. 1,50 ha) położonej w Krzywczy stanowiącej 
własność Gminy Krzywcza. Uzasadnienie do tego projektu uchwały 
przestawiła Kierownik Referatu Społeczno- Gospodarczego i Ochrony 
Środowiska Urzędu Gminy Krzywcza Krystyna Śmigielska. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 11 głosami „za” (Uchwała Nr 204/XXXII/2013). 
 
 Następnie Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (położonych 
w Bachowie) stanowiących własność gminy Krzywcza. Uzasadnienie do tego 
projektu uchwały przestawiła Kierownik Referatu Społeczno- Gospodarczego 
i Ochrony Środowiska Urzędu Gminy Krzywcza Krystyna Śmigielska. 
 Radny Wojciech Sawicki powiedział, że zazwyczaj projekt uchwały 
w sprawie sprzedaży nieruchomości przygotowuje się na podstawie złożonego 
wcześniej wniosku o kupno działki. W związku z tym pytał – Czy jest sens 
podjęcia tej uchwały nie mając rozeznania co do kwestii zainteresowania 
kupnem tych działek? 
 Kierownik Referatu Krystyna Śmigielska wyjaśniła, że są to działki 
o bardzo małej powierzchni. Położone są one w górnej części miejscowości 
Bachów, niedaleko miejscowości Jasienica Sufczyńska podlegającą pod 
gminę Bircza. Są to działki, które nie są porośnięte wartościowymi drzewami. 
Są one porośnięte samosiejką różnych drzew i krzewów. Być może, że na 
ogłoszony przetarg znajdą się chętni do ich kupna. Nie zawsze jest możliwość 
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dotarcia do potencjalnych nabywców przed podjęciem uchwały o sprzedaży 
określonych nieruchomości, dokonaniem ich wyceny oraz ogłoszeniem 
przetargu. 
 Radny Wojciech Sawicki proponował, aby przed podjęciem 
proponowanej uchwały, rozeznać wielkość zainteresowania kupnem tych 
działek, dając ogłoszenie w prasie lokalnej z informacją o chęci ich sprzedaży. 
 Odnosząc się do pytania W. Sawickiego o koszt wyceny działki przez 
rzeczoznawcę Kierownik Referatu Krystyna Śmigielska odpowiedziała, 
że jeżeli jest to działka niezalesiona koszt wynosi 240 zł, a jeżeli jest ona 
z drzewostanem to 354 zł. 
 Radny Wacław Sobol powiedział – W projekcie tym wymienione jest 
kilkanaście działek, nie ma żadnego chętnego, ponieść trzeba koszty wyceny 
i ogłoszenia przetargu, więc zaproponował odrzucenie w głosowaniu tego 
projektu uchwały. Zdaniem radnego należy ogłaszać przetargi na podstawie 
istniejącego zapotrzebowania. 
 Sołtys wsi Bachów Józef Opałka działki te od dłuższego czasu są mało 
użytkowane. Może, gdy działki te zostaną wycenione, to szybciej znajdzie się 
na nie nabywca. 
 Radny W. Sawicki nawiązując do wcześniejszej swojej wypowiedzi 
zaproponował też, aby przed dokonaniem wyceny dać ogłoszenie na stronie 
internetowej Urzędu Gminy z informacją, że Gmina wyraża chęć sprzedaży 
swoich działek na określonym terenie. Jeśli będzie zainteresowanie w tej 
sprawie, to wówczas można będzie podjąć uchwałę w sprawie przekazania ich 
do sprzedaży i dokona się wyceny przez rzeczoznawcę. Jego zdaniem – 
wartość każdej z proponowanych działek można w przybliżeniu określić. 
 Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jeśli ktoś zainteresowany 
będzie kupnem określonych nieruchomości, to będzie chciał wiedzieć jaka jest 
ich wartość. Przekazał on również prośbę mieszkańców miejscowości Bachów 
zgłoszoną na Zebraniu Wiejskim, aby byli oni informowani o tych planach. 
 Ponadto Przewodniczący Rady prosił o udzielenie informacji – Jaką 
ilością gruntów, w rozbiciu na grunty rolne, nieużytki i lasy dysponuje Gmina 
Krzywcza? 
 Kierownik Referatu Krystyna Śmigielska odpowiedziała, że grunty orne 
stanowią ok. 460 ha, 521 ha stanowią lasy, pozostałe są to drogi i inne grunty. 
Ponadto poinformowała, że są działki, które stanowią mienie wsi, do których 
przy sprzedaży wymagana jest opinia tych mieszkańców. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
8 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 
(Uchwała Nr 205/XXXII/2013). 
 
 
Ad 4. 
 Zastępca Wójta Gminy Krzywcza Ewa Bembenek przedstawił informację 
o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym (Informacja te stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
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Ad 5. 
 W tym punkcie obrad pierwszy zabrał głos Radny Wojciech Sawicki, 
który pytał – z jakich środków będzie finansowane zatrudnienie na okres 
6 miesięcy pracownika na stanowisku asystenta rodziny oraz pytał – co będzie 
z rodzinami, którym będzie udzielona opieka, po tym okresie zatrudnienia? 
 Zastępca Wójta Ewa Bembenek odpowiedziała, że w ubiegłym roku 
również na okres 6 miesięcy był zatrudniony pracownik na tym stanowisku. 
Utwierdziło to w przekonaniu, że jest potrzeba zatrudnienia pracownika na tym 
stanowisku. Niektóre rodzinny, pomimo proponowanej pomocy, nie chcą, aby 
im jej udzielono. Pomocą tą zostanie objętych 6 rodzin. Zatrudnienie asystenta 
rodziny w tym roku będzie w całości sfinansowane ze środków przekazanych 
przez Ministra Polityki Społecznej. Od 2014 roku Gmina będzie miała 
obowiązek zatrudnienia pracownika na stanowisku asystenta rodziny 
i są podejrzenia, że nie będzie wówczas dofinansowania na to zadanie. 
Obecnie dofinansowanie to wynosi 2 500 zł miesięcznie, w kwocie tej zawiera 
się wynagrodzenie wraz z pochodnymi od wynagrodzeń. 
 
 Radny Wojciech Sawicki powiedział, że na terenie gminy byli pracownicy 
z Ochrony Zabytków, w związku z tym pytał – czy przy tej okazji został im 
pokazany rozwalający się mur ogrodzeniowy przy cerkwi w Krzywczy celem 
jego naprawy? 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Robert Kaszycki 
odpowiedział, że była Komisja, ale z nadzoru archeologicznego z Przemyśla 
i ich obecność była ściśle związana z budową kanalizacji sanitarnej 
w Babicach, gdyż w 3 miejscach zostały wydzielone stanowiska 
archeologiczne. Podczas tej inspekcji dokonano końcowego odbioru tych 
3 stanowisk. Prace archeologiczne – jak powiedział R. Kaszycki – 
nie spowodowały opóźnień przy realizacji budowy kanalizacji w Babicach. 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Krzywiński powiedział – 
Będzie przygotowywany plan urządzania lasu na terenie gminy Krzywcza 
w związku z tym prosił o uwzględnienie w kosztorysie zakup GPS-a 
niezbędnego do wykonywania pomiarów na gruntach leśnych. Ponadto prosił, 
aby specjalista ds. gospodarki w lasach niepaństwowych zatrudniony 
w Starostwie Powiatowym w Przemyślu przejrzał ten plan w celu jego 
ewentualnego zweryfikowania. 
 
 Radny Adam Czarniecki zwrócił uwagę, że są odcinki chodników 
w Babicach, gdzie nie można przejść, nie dokonano należytego ich 
odśnieżenia i podsypania, nie podsypano również zatoczek autobusowych 
co stwarza zagrożenie niebezpieczeństwa dla ludzi. Poinformował on również 
o powstałych utrudnieniach spowodowanych nienależytym odśnieżaniem 
i podsypywaniem drogi powiatowej na Połankach. Ponadto prosił 
o sporządzenie protokołu usterek powstałych na odcinku drogi wojewódzkiej 
w Babicach, gdyż zauważono tam oberwane pobocza drogi i kanału. 
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 Przewodniczący Rady proponował, aby wystosować stosowne pismo 
do Zarządu Dróg Wojewódzkich informujące o zaistniałej sytuacji po ostatnich 
opadach śniegu.  
 Ponadto Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w porównaniu 
do innych dróg, na drogach powiatowych była najgorsza sytuacja. Zdaniem 
Przewodniczącego Rady – Nie były one praktycznie odśnieżane. W związku 
z tym powinno się też do Zarządu Dróg Powiatowych wysłać stosowe pismo 
informujące o powstałych utrudnieniach, celem wyeliminowania ich 
w przyszłości. 
 
 Radny Wojciech Sawicki powiedział, że w projekcie uchwały o zmianach 
w budżecie, były wykazane drogi gminne na które otrzymano dotację na 
dofinansowanie do ich remontu w ramach usuwania skutków klęsk 
żywiołowych w m. Bachów i Wola Krzywiecka, w związku z tym pytał 
o lokalizację tych dróg? 
 Zastępca Wójta poinformowała, że gmina otrzymała promesę na kwotę 
30 000 zł na remont dróg gminnych w ramach usuwania skutków klęsk 
żywiołowych w miejscowości Bachów, przebiegającej koło posesji Sołtysa 
Józefa Opałki oraz w Woli Krzywieckiej, przebiegającej koło posesji 
Wiceprzewodniczącego Rady Bogusława Krzywińskiego do posesji Pana 
Sobola. 
 Radny Wojciech Sawicki pytał również – Do ilu zabudowań prowadzi 
droga w Bachowie? 
 Sołtys Bachowa Józef Opałka odpowiedział, że droga ta prowadzi 
do 5 zabudowań oraz 3 wolnych działek. 
 Następnie Radny Wojciech Sawicki pytał także – Do ilu zabudowań 
prowadzi droga w Woli Krzywieckiej? 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Krzywiński odpowiedział, 
że droga ta prowadzi do 4 zabudowań oraz cmentarza, którego odwiedzają 
mieszkańcy i ich rodziny do których przyjeżdżają. 
 Radny Wojciech Sawicki powiedział – Na drodze gminnej koło posesji 
Pana Walczaka w Krzywczy, która była ujęta w planie remontowym dróg 
popowodziowych, jest problem z przejazdem a jednak nie została ujęta do 
dofinansowania. Zdziwiło go to, że nagle postanowiono wybrać akuratnie drogi 
w Bachowie i w Woli Krzywieckiej. Wcześniej wspomniane były też inne drogi 
popowodziowe na których ułożono płyty betonowe i dalej remontować się ich 
nie planuje. Beton się na nich kruszy, przejazd po nich będzie utrudniony 
a jednak inne wybrane zostały do realizacji. 
 
 
Ad 6. 
 Mieszkaniec wsi Bachów Pan Stanisław Sapa powiedział, że taką drogą 
popowodziową jest również droga między kładką w Bachowie a drogą 
powiatową na Krążkach. Jest ona często zalewana przez rzekę San. 
Nawierzchnia tej drogi jest już bardzo popękana, że stwarza zagrożenie dla 
bezpieczeństwa jej użytkowników. W związku z tym wnioskował o jej remont.  
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Ponadto wnioskował o remont kładki w Bachowie, gdyż jest w bardzo złym 
stanie technicznym i w każdej chwili może tam dojść do tragicznego 
w skutkach wypadku. Proponował sprowadzenie specjalnej komisji do oceny 
stanu technicznego tej kładki. Zarzucił on władzom gminy, że od 
przeprowadzenia w 1994 roku kapitalnego remontu nic się więcej nie zrobiło, 
poza drobnymi bieżącymi remontami. 
 Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił przedmówcy, że mówi się tutaj 
o drogach popowodziowych, na które przyznano promesę na ich remont. Drogi 
te są wcześniej wybierane, zgłaszane a otrzymane dofinansowanie może być 
przeznaczone jedynie na ich remont. Przyznał on, że kładka w Bachowie jest 
w bardzo złym stanie technicznym, ale czyni się starania szukając programów 
pomocowych z których można byłoby ubiegać się o przyznanie dotacji na ten 
cel. Nie przypomina on sobie – jak powiedział Przewodniczący Rady Gminy, 
aby na sesjach Rady Gminy ktokolwiek obiecywał remont tej kładki. Jedynie 
były rozmowy ewentualnego remontu tej kładki w kontekście utworzenia tras 
rowerowych. Istnieje jakaś szansa, aby przy okazji realizacji tego zadania 
wyremontować kładkę w Bachowie. Przypomniał on, że zgodnie 
z wcześniejszą wypowiedzią Wójta Gminy, czyni się duże starania, aby ta 
trasa rowerowa pomiędzy Babicami i Bachowem przez kładkę została 
zatwierdzona, gdyż wówczas remont tej kładki byłby dofinansowany w ramach 
realizacji zadania pn. „Trasy Rowerowe w Polsce Wschodniej – województwo 
podkarpackie”. Zdajemy sobie sprawę, że kładka zagraża bezpieczeństwu jej 
użytkownikom. Zdaniem Przewodniczącego Rady Gminy – Nikt z władz gminy 
nie podchodzi lekceważąco do sprawy remontu kładki w Bachowie. 
 
 Sołtys wsi Reczpol Maria Pawłowska wnioskowała o przybicie 
odrywających się podprzybitek sidingowych od strony frontowej budynku 
świetlicy wiejskiej w Reczpolu. 
 Ponadto poinformowała ona, że 18 marca br. w Starostwie Powiatowym 
w Przemyślu odbyło się zebranie Zarządu Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu 
Przemyskiego. Zaplanowano, że 20 kwietnia 2013 r. w zajeździe 
w Ropczycach odbędzie się Powiatowy Zjazd Sołtysów. W związku z tym 
prosiła wszystkich sołtysów o obecność na tym zjeździe. 
 
 Radny Wacław Sobol powiedział – w piątek w tzw. ulicy wzdłuż posesji 
Szkoły Podstawowej w Krzywczy droga powiatowa i chodnik nie były 
odśnieżone. Chodnik jest bardzo często nieodśnieżany, a jest to obowiązkiem 
właściciela posesji. Zaapelował o zadbanie o to, aby był on odśnieżany, gdyż 
na tej ulicy mieszkają starsi ludzie. Nic się nie robi w tym zakresie, gdyż 
ani pracownik gminy, ani pracownik szkoły tego chodnika nie odśnieżają. 
Droga powiatowa została odśnieżona dopiero w poniedziałek. Ludzie nie mieli 
możliwości wyjść nawet na drogę. Ponadto zaproponował zwrócić się 
z apelem do nauczycieli, aby nie stawiali samochodu na chodniku przy posesji 
szkoły podstawowej w Krzywczy. Zdaniem Radnego – Nie stawia się 
samochodu w poprzek chodnika przed zamkniętą bramą wjazdową do szkoły, 
gdyż ludzie muszą go obchodzić. 
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 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan powiedział, że problem 
z odśnieżaniem dróg powiatowych występuje na terenie całej gminy. 
Niejednokrotnie zgłaszane były interwencje w tej sprawie, ale cały czas 
drogowcy twierdzą, że mają czas odśnieżyć drogę w ciągu 8 godz. od ustania 
opadów śniegu. 
 
 Zastępca Wójta Ewa Bembenek powiedziała, że gmina jedynie może 
napisać zażalenie do Zarządu Dróg Powiatowych w Przemyślu opisując cała 
zaistniałą sytuację dotyczącą odśnieżania dróg powiatowych. 
 
 Radna Maria Napora powiedziała – podczas pisania zażalenia należy 
wspomnieć również, że w piątek, kiedy bardzo mocno sypało, autobus 
z dziećmi nie dojechał do Średniej. Od piątku od godz. 14:00 do soboty 
do rana droga powiatowa w kierunku Średniej nie była w ogóle przejezdna. 
W dniu dzisiejszym piaskarka podsypywała drogę powiatową, ale koło posesji 
Pani Kwaśniak samochody wpadają w poślizg, jak również na górze tej drogi 
śnieg jest namoknięty i nikt nie powoduje usunięcie go z drogi. 
 
 Mieszkaniec wsi Bachów Pan Stanisław Sapa wnioskował o remont 
zniszczonej drogi gminnej „na Mikickiego” prowadzącej do posiadłości 
Pana Dudziaka, Pana Kopko i Pana Jamróz na Krążkach w Bachowie. Droga 
ta prowadzi stromo do góry, gdzie mieszkają między innymi dwie 
niepełnosprawne osoby, które mają ponad 80 lat. 
 
 Radny Adam Czarniecki wnioskował o zaopatrzenie w drewno opałowe 
Szkołę Podstawową w Babicach. 
 
 Protokół Nr XXXII/2013 został przyjęty jednogłośnie przez aklamację. 
 
 
Ad 7. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 1448 
XXXII zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VI kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pękalski 
 


